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Korsager Skole  
 
Der er mad kl 16.30 
  

Mødeindkaldelse Dato: tirsdag 29.04.25 Tid: 17.00-19.00 

Mødested Personalerummet 

Medbring Godt humør  

Skolebestyrelsens 
medlemmer:  

Peder Dannenberg, Idahella Hyldgaard Bacher, Forperson Rune 
Sandvik , Morten Holm Bundgaard, Marie Rønn, Næstforperson 
Mia Lundkvist Zanchetta, Martin Skou  
 
Julius Lundberg (medarbejder – TR skolen) 
Frederik Scheffel (medarbejder – TR Nordlyset) 
 
 Elever  Huda Zahra  

Tilstede:  Frederik, Sofie, Anders, Marie, Julius, Peter, Rune, Morten, Mia, 
Majbritt, Elevråd Huda og Zahra 

Afbud: Idahella Hyldgaard Bacher, Inna Bergstrøm, Astrid Willemoes, 
Marie Rønn 

Ikke meldt afbud:  

Referent  Anders Arnfred 

Indbudte  Suppleanter: 
Sofie Khajuria, Astrid Willemoes, Inna Bergstrøm 
Peter Aksten (skoleleder), Sofie Normann Pedersen (KKFO-
leder), Anders Arnfred (afdelingsleder - indskolingen), Emilie 
Klubien (afdelingsleder – mellemtrin),  
Marie Louise Færing (Souschef – udskolingen) 
 

Kopi til 
 

 
1.  

Kl. 17.00 

Godkendelse af dagsorden og referat fra sidste møde 

Godkendelse af mødeleder og ordstyrer 

Ordstyrer  

Referat og mødeleder  
2.  Nyt fra elevrådet: 

  

Referat: Elevrådet har talt om projektopgaven og forslaget om 
udgangstilladelsen. 

Elevrådet er imod indskrænkelsen af udgangstilladelsen. 

3.  Eventuel brug af karakterer på 6.-7. årgang 
 
Folkeskoleloven giver fra 01.08.25 mulighed for at der gives 
karakterer på 6.-7. årgang 
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Bestyrelsen skal træffe en principbeslutning om dette. Denne 
beslutning gælder fremadrettet indtil en ny principbeslutning tages 
Ledelsen anbefaler at der IKKE gives karakterer på 6.-7. årgang på 
Korsager Skole 
 

Referat: Personalet på skolen mener ikke, at der skal være karakterer på 6. og 
7. årgang. Det er en helt enig udskoling der er imod det. 
Elevrådet har ligeledes talt om det og der er ikke ønske om karakterer 
i 6. og 7. klasse. 
I skolebestyrelsen er der ikke ønske om karakterer på 6. og 7. 
klassetrin. 
Derfor besluttes det, at der ikke kommer karakterer på 6. og 7. 
klassetrin i kommende skoleår. 

 
4 Fra Skoleplan 2025 

Udsat punkt fra 26.03.25 hvor beslutningen var at 
skolebestyrelsen beslutter at give elevrådet mulighed for at tale 
om emnet, så de kan byde ind med deres holdning på dette 
skolebestyrelsesmøde. 

Vi ønsker at eleverne har tid til roligt at kunne spise sin frokost 

Derfor har vi tilsyn i alle frokostpauser, hvor der til hver klasse 
er en lærer der har tilsynet. For at kunne nå dertil har vi denne 
plan. 

Fra 2025 indføres frokosttilsyn på 7. årgang, her bortfalder 
udgangstilladelsen 

Foråret 2026 diskuteres det om vi går videre med 8. og 9. 
årgang 

 

Ledelsen foreslår derfor, at fra 01.08.25 er det KUN er 8.-9. 
årgang der har udgangstilladelse på Korsager Skole 
 

 

 
Referat: Elevrådet er meget uenig i forslaget om at fjerne 

udgangstilladelsen for 7. årgang fra skoleåret 2025/2026. De 
peger på, at der ikke er plads nok til eleverne på 
udendørsarealerne. Derudover er der en bekymring for at det 
at spise i klasserne kan blive kaotisk. 
 
Lærerne har en opmærksomhed på, at det vil give mere tilsyn, 
hvis eleverne bliver frataget deres udgangstilladelse. Samtidig 
har lærerne ikke pædagogiske argumenter for at eleverne skal 
have udgangstilladelse. 
 
Bestyrelsen overvejer og debatterer forskellige modeller for 
afprøvning af fratagelse af udgangstilladelsen. F.eks. 2 dage med 
udgangstilladelse og 3 dage uden.  
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Bestyrelsen beslutter sig for at stemme om forslaget. 
For at udgangstilladelsen afskaffes for kommende 7. årgang: 6 
Imod at udgangstilladelsen afskaffes for kommende 7. årgang: 3 
 
Hermed er det besluttet at udgangstilladelsen for 7. klasser 
bortfalder fra skoleåret 2025/2026. 
 

5 Projektopgaven på 9. årgang 
 
Folkeskoleloven fjerner fra 01.08.25 den obligatoriske 
projektopgave på 9. årgang. Men giver bestyrelsen mulighed for 
selv at træffe lokal beslutning om dette, så der Korsager Skole 
fortsat afholder projektopgave på 9. årgang. 
 
Bestyrelsen skal træffe en principbeslutning om dette. Denne 
beslutning gælder fremadrettet indtil en ny principbeslutning 
tages 
 
Ledelsen anbefaler at projektopgaven på 9. årgang 
FASTHOLDES på Korsager Skole 
 
 
 

Referat: Ledelsen ser at projektopgaven giver positive faglige 
skoleoplevelser for alle elever ikke mindst nogle af de elever, 
der kan have mindre gode oplevelser omkring andre 
eksamensformer. Erfaringen er, at der er en høj grad af ejerskab 
for eleverne i denne arbejdsform. Lærerne i udskolingen er 
enige i disse bestragtninger. 
 
Elevrådet har talt om projektopgaven og ønsker enstemmigt at 
beholde den. 
 
Bestyrelsen beslutter at beholde projektopgaven. 

6 
 

Økonomiopfølgning 
 
Marts prognose viser et forventet overskud for 2025 
 
Skolen 189.003 
Nordlyset 127.223 
 
Der orienteres 
 

Korsager Skole 
økonomiprognose marts 2025.pdf 

Referat af 
beslutningen: 

Bestyrelsen orienteres om den foreløbige prognose for 
skoleåret. Det ser samlet fornuftigt ud med et overskud på 
100.000 – 200.000 kr. 

7 Opsamling på det områdevise bestyrelsesmøde om trivsel 
Idahella og Inna giver et kort referat fra mødet og de tanker der 
blev sat i gang 
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Udsat fra sidste møde da Idahella og Inna måtte melde afbud. 

Referat af 
beslutningen: 

Dette punkt udskydes til næste møde. 

8 
 
 
 

Orientering om proces ved klassesammenlægning på 4. 
årgang 
 
Der gives en status på processen og vi genbesøger princippet 
 
Der er et ønske fra flere forældre, at ledelsen skal træffe 
beslutningen om hvordan og melde den ud til forældrene. 
 

Princip nr. 7 for 
klassesammenlægninger.docx 

Referat af 
beslutningen: 

Bestyrelsen har drøftet principperne med baggrund i erfaringer 
fra en nylig klassesammenlægning på 4. årgang. 
Det anerkendes, at der kan opstå svære dilemmaer ift. behovet 
for at få en afklaring på hvad beslutningen bliver. Samtidig er 
det vigtigt at have procestid, hvor personale og forældre kan 
komme med input, som kan få indflydelse på beslutningen. 
 
På denne baggrund besluttes det ikke at ændre på principperne 
for nuværende. 

9 Medlem til ansættelsesudvalg til afdelingsleder 
 
Bestyrelsen udpeger et medlem til udvalget 
 
Udvalget består af 
Peter Aksten, skoleleder 
Marie Færing, souschef 
Julius Lundberg, TR medarbejder 
Louise Weinholt, skolekonsulent, området 
 
Der er aftalt følgende datoer 

1. samtale mandag 19. maj 2025 kl 14.00-20.00 
2. samtale tirsdag 27. maj 2025 kl 14.00- 20.00 

 
Referat af 
beslutningen: 

Mia melder sig til at deltage begge dage tirsdag d. 27. maj fra 16 
og mandag d. 19. maj fra 15. Rune melder sig som en måske, 
men skal have det afklaret og vender tilbage.  

10 Elevtrivsel 

De første rapporter på målingen af elevtrivsel2025 er kommet, 
der gives en orientering om det det arbejde der laves 
efterfølgende 
 

Skolerapport_0-3_kla
sse 2025 Korsager Skole.pdf          

Skolerapport_4-9_kla
sse 2025 Korsager Skole.pdf 
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Referat af 
beslutningen: 

Der foretages enkle nedslag i trivselsmålingerne. Bl.a. er der en 
opmærksomhed på, at skolens toiletfaciliteter til 
børnehaveklasserne skal udbygges på bagkant af 
helhedsrenoveringen. Derudover er der et behov for at sikre 
bedre ventilation i indskolingen. Vurderingen er, at det har 
indflydelse på nogle elevers melding om at have ondt i hovedet. 
Der er en konkret plan i proces for at etablere en ny ventilation.  

11 HHR 

Vi har ikke fået nogen ny tidsplan 
 
Der er næste møder 02.05.25 og 23.05.25 
 
 

Referat af 
beslutningen: 

På nuværende tidspunkt er det meldt ud, at al vand lukkes på 
Korsager skole i elevernes sommerferie. Det får den effekt, at 
KKFOens sommerferiepasning vil være foregå på Nord. 
 
Efterfølgende er det på mødet 02.05.25 blevet oplyst at der ikke 
skal flyttes mellem etape1 og etape2 i forbindelse med 
sommerferien. Der er stadig ingen tidsplan 

 

 
 
Orienteringspunkter  

12 Fra Nordlyset og skolen (medarbejdere) 
 

Referat Nordlys:  

Frederik præsenterer sig selv som ny TR for KKFOen. 

Nordlyset har for 2. år i træk afholdt Korsager har talent. I år er 
det henlagt til to dage i stedet for et pga. stort fremmøde. 

Pt. er der et stillingsopslag ude som pædagog. Det har ikke fået 
nok kvalificerede ansøgere, så der laves et nyt opslag. 

Skolen: 

Københavns kommune har i år besluttet at lave et alkoholfrit 
fælles arrangement for 9. klasserne på sidste skoledag, som 
alternativ til at tage i fælledparken. Det er en afprøvning, som er 
inspireret af erfaringer fra Århus. 

13 Nyt fra Forældrerådet  
 

Referat  

 Fra skolens daglige ledelse og KKFO, herunder klagesager: 

Sager vedr. enkeltpersoner (elevrepræsentanter deltager ikke, 
der tages ikke referat). 

 

 
 
Punkter til kommentering 



VELKOMMEN I SKOLEBESTYRELSEN - BILAG 1 6 
 

14 Eventuelt   
  
Punkter til kommende møder:  

 
 
Maj - Onsdag 21.05.25 
Juniormesterlære 
Opsamling på det områdevise bestyrelsesmøde om trivsel 
Evaluering af bestyrelsens arbejde – hvordan er året gået? 
Hvad skal være fokusområder for det næste skoleår  
Ansættelser – status  
feedback på 6. og 7. årgang. 
 
 
 
 
Juni - Tirsdag 17.06.25 
Mødeplan august- december 2025 
Medarbejdertrivsel  
Elevtrivsel  
Ansættelser – status  
 
 
  

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



VELKOMMEN I SKOLEBESTYRELSEN - BILAG 1 7 
 

 
 
 
 
 
 
Årshjul for skolebestyrelsen 

 
Et årshjul kan være med til at give overblik over skole- bestyrelsens arbejde – både for 
skolebestyrelsen selv og også for de øvrige forældre, som kan få indblik i, hvornår hvilke 
emner bliver behandlet. Skabelonen er vejledende og kan bruges som inspiration, og den 
kan derfor revideres efter behov. Det er vigtigt, at skolebestyrelsen herudover drøfter, 
hvilke øvrige emner bestyrelsen eventuelt også vil fokusere på.  
I skemaet på næste side fremgår både emner og tilgængeligheden af data i Københavns 
Kommune, der ligeledes kan gøres til genstand for drøftelse i skolebestyrelsen. De 
tilgængelige data der her er oplistet, er tænkt som en mulighed for at kvalificere 
skolebestyrelsens drøftelser af udvalgte emner. Det er således ikke meningen at al data 
skal drøftes, men at skolebestyrelsen kan vælge at lægge en drøftelse om f.eks. elevernes 
trivsel på det tidspunkt af året, hvor man kan se at der i kommunen foreligger data om 
elevernes trivsel. 
 
 

Årshjul for 
skolebestyrelsen.pdf  
 


